
CONCLUSIONS EXTRETRES A LA REUNIÓ DE LACOMISSIÓ EDUCACIÓ 
DE DIA 17 DE FEBRER 2009.

Reunits els membres de la Comissió d’Educació.

- El sr. Arnaiz demana als assistents que facin arribar els projectes de licitació 

de contractació de les escoletes per tal de poder fer un esborrany de possible 

plecs de condicions, i que els ajuntaments tinguin una base. La Conselleria 

d’Educació es compromet a fer arribar a finals del mes de març un 

esborrany.

- S’ha d’assegurar un control cap a l’escoleta mitjançant uns indicadors molt 

concrets en el projecte educatiu i en el projecte de gestió.

- La FELIB oferirà un assessorament continuat als possibles gestors i 

formadors dels ajuntaments.

- Es realitzarà una jornada, a càrrec de la FELIB,  per a regidors d’educació. 

La data prevista és dia 25 de març 09, de 16 a 20 hores. S’intentarà 

organitzar la videoconferència.

- El sr. Arnaiz demana dos representants a la Comissió de Primera Infància, 

quedant formada per:

Sr. Joan Ferrà Martorell, batle de Pugpunyent: Titular.

Sra. Maria Josep Morell Vivancos, regidora de l’ajuntament de Maó. 

Titular.

Sra. Carmen Suárez, tècnic d’educació de l’ajuntament d’Alcúdia.

Sr. Joan Albertí Sastre, batle de Fornalutx.
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